
Steenwijk, 26-09-2019

Aan: Het college van  Steenwijkerland

Betreft:  schriftelijke vragen torenhoge winsten zorg- en jeugdinstellingen 

Geacht college,

Afgelopen juni kwam het programma Pointer met feiten over de torenhoge winsten bij zorg- en 
jeugdinstellingen in Nederland. 
Dit betrof cijfers uit het jaar 2017.
Op woensdag, 25 september kwam het programma wederom met feiten en cijfers; ditmaal over het 
jaar 2018.
Jeugdzorginstellingen worden door gemeenten gecontracteerd.
Er zijn gemeenten die per direct de geldstromen naar bepaalde instellingen hebben stopgezet en 
inmiddels zijn er ook al miljoenen terug gevorderd want dit soort instellingen kunnen per definitie 
geen goede zorg leveren met dergelijk hoge winsten.

Alle jaarverslagen van zorg- en jeugdinstellingen worden gedeponeerd bij het ministerie en zijn 
openbaar. Daaruit bleek dat er ook binnen onze gemeente twee instellingen opvallende 
jaarverslagen hadden ingediend met winsten die hoger zijn dan het normale percentage van 3 tot 
5%.  De namen van de instellingen zijn u ongetwijfeld bekend en zijn gepubliceerd op de website van 
de programmamakers.
Dit percentage is bedoeld om de continuïteit van de instelling te borgen.
Bij in ieder geval één van de organisaties wordt ook de term ‘managementvergoeding’ opgevoerd; 
iets wat in het programma wordt uitgelegd als een creatieve benaming voor winst. Bij de andere zijn 
bepaalde bedragen weggestreept zodat onduidelijk is hoe de jaarrekening in elkaar steekt.

 Heeft u onderzoek gedaan naar de jaarrekening van de twee betreffende jeugdinstellingen?
 Wat is uw conclusie met betrekking tot het te hoge winstpercentage bij deze instellingen?
 Wat heeft u gedaan om dit tot een halt te roepen? Welke afspraken heeft u gemaakt met de 

betreffende organisaties?
 Wat gaat u doen om te voorkomen dat er in de toekomst weer te hoge winsten worden 

geboekt bij de instellingen die wij als gemeente hebben gecontracteerd?

Aletta Makken

Fractie GroenLinks


